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(  E N  )

The showpiece dish and candlestick are part of Meissen’s New Splendour  

collection. The foliate rocaille embellishment – an allusion to both pieces’ 

baroque origin – covers the entire exterior in delicate blue lines that criss-

cross with the underlying relief, creating a dynamic sense of movement. 

This combination of continuous, linear artwork and textured surfaces is 

the most recent addition to Meissen’s product line, demanding a masterly 

level of craftsmanship.

(  D E  )

Die Prunkschale und der Leuchter gehören zu Meissens New Splendour 

Kollektion. Für deren vollflächigen Dekor aus feinen blauen Linien ist 

Otto Drögsler in verfremdeter Form auf das barocke Relief der Stücke 

eingegangen. Dabei tritt eine gegen die Formen des Reliefs laufende 

Malerei auf einer Prunkschale erstmals bei Meissen auf. Das Auftragen 

der Malerei in einer einfarbigen Pinselzeichnung auf derart ausgeprägten 

Reliefstrukuren zeugt von meisterhaftem Geschick.
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s h o w p i ec e  d i s h  &  ca n d lesti c k 

“n e w  s p le n d o u r ”

li n ea r  s h a p e  o f  leav es

PRUNKSCHALE  ( SHOWP IECE  D ISH ) , 

 3 2 , 5 × 24  c m

6 1 94 01 - 54 006 - 1

LEUCHTER  (CANDLEST ICK ) ,  1 7  c m

6 1 94 01 - 53 1 1 1 - 1


